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Készült Kunszentmárton Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2019. június 19-én 16:20 órakor tartott iendkíviili ülésén.

Helyszín: Városháza Tanácskozóterme

Jelen vannak: Wenner-Várkonyi Attila polgármesteF,

Fazekas János alpolgármester,
Dr. Fazekas Margit,
Gácsiné Bozsik Magdolna.
Imrei István,
Jauernik István,
Sárközi György.
Dr. Szabó Péter
Szabó Zoltán — képi’iseló’k.

Dr. Péter Zsuzsanna — a/jegyző.

Dr. Sári László — a Pénziigvi és Gazdasági Bizottság tagja.

Wenner-Várkonyi Attila polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülés
határozatképes, mert a megválasztott 9 képviselő közül mindenki jelen van, megnyitja azt.
Elmondja, hogy a két olyan napirendi pont van, amiről úgy gondolták, hogy a tárgyalásával nem
várhatnak a Soros ülésig.

Wenner-Várkonyi Attila polgármester javaslatot tesz a meghívó alapján a tárgyalandó napirendre.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 5 igen szavazattal — a következő határozatot hozza:

195/2019.(VI.19.) határozat
a Képviselő-testület 2019. június 19-i rendkívüli ülése napirendjének jóváhagyásáról

Kunszentmárton Város Önkormányzati Képviselő-testülete a 2019. június t9-i rendkívüli ülésének
napirendi pontjait és azok sorrendjét az alábbiak szerint hagyja jóvá:

1.! Előterjesztés „Belterületi úthálózat fejlesztése” elnevezésű közbeszerzési eljárás eredményéről
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester

2.! Előterjesztés az önkormányzat hivatalos weboldalának elkészítésére kapott árajánlat elfogadásáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester

3.! Egyéb kérdések

Értesülnek: - Képviselő-testület tagjai
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Az 1. napirendi pont tárgyalása:

Jatienzik Istvón elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangú szavazattal javasolja az
előterjesztést elfogadásra.

linrei István nagyon őrül, hogy nem szeptemberben kezdenek el dönteni. a sáros időszakban.

Weizner-Vórkoizvi Attila elmondja, hogy név szerinti szavazás következik, mert a jogszabály előírja.
Kéri, hogy IGEN -nel, NEM -mel, vagy TARTOZKODOM -mai szavazzanak a Képviselő-testület
tagj ai.

Dr. Péter Zsuzsanna elmondja, hogy alfabetikusan fogja előolvasni a Képviselő-testület tagjainak
neveit. Előolvassa a neveket:

Fazekas János: IGEN
Dr. Fazekas Margit: IGEN
Gácsiné Bozsik Magdolna: IGEN
Imrei István: IGEN
Jauernik István: IGEN
Sárközi György: IGEN
Dr. Szabó Péter: IGEN
Szabó Zoltán: IGEN
Wenner-Várkonyi Attila: IGEN

A Képviselő-testület egyhangúlag — 9 igen szavazattal — a következő határozatot hozza:

196/2019.(VI.19.) határozat
‚Belterületi úthálózat fejlesztése”elnevezésíí közbeszerzési eljárás eredményéről

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Belterületi úthálózat fejlesztése”
tárgyú közbeszerzési eljárással kapcsolatosan, a Bírálóbizottság javaslatával egyetértve az alábbi döntést
hozza:

1. Eljárás eredménye:
A tárgyi eljárás eredményes.

2. Az eljárás során bírált ajánlat érvényessé2e/érvénytelensé2e:

A Soltút Kft.(6320 Solt, Kecskeméti út 34.)
Ajánlattevő ajánlata teljes körű, az Ajánlattételi felhívásban és a közbeszerzési dokumentumokban-,
valamint a Kbt. és a vonatkozó jogszabályokban foglalt előírásoknak megfelel. Ajánlattevő, a szerződés
teljesítésére alkalmas, előírt kizáró okok hatálya alatt nem áll. Ajánlattevő ajánlata ERVENYES.

A DÉLÚT Építő és Bányászati Kft. (6750 Algyő, Kastélykert u. 171.)
Ajánlattevő ajánlata teljes körű, az Ajánlattételi felhívásban és a közbeszerzési dokumentumokban-,
valamint a Kbt. és a vonatkozó jogszabályokban foglalt előírásoknak megfelel. Ajánlattevő, a szerződés
teljesítésére alkalmas, előírt kizáró okok hatálya alatt nem áll. Aánlattevő ajánlata ERVENYES.

A Scorpio-Trans Kft. (2117 Isaszeg Diófa u. 2.)
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Ajánlattevő ajánlata teljes körű, az Ajánlattételi felhívásban és a közbeszerzési dokumentumokban-,
valamint a Kbt. és a vonatkozó jogszabályokban foglalt előírásoknak megfelel. Ajánlattevő, a szerződés
teljesítésére alkalmas, előírt kizáró okok hatálya alatt nem áll. Ajánlattevő ajánlata ERVENYES.

A DUNA ASZFALT Út és Mélyépítő Kft. (6060 Tiszakécske, Béke utca 150. ) Ajánlattevő ajánlata
ERVENYTELEN az alábbi indokok szerint:

Ajánlatkérő a DUNA ASZFALT Út és Mélyépítő Kft. ajánlata érvénytelen a Kbt. 44. (1) bekezdése, a
71. (11) bekezdése és 73. (1) bekezdés e) és fb) pontja a szerint. mivel az ajánlattevő nem nyújtotta
be hiánypótlását, továbbá az ajánlatkérő felhívására ajánlattevő az ajánlatában szereplő számítási hibát
nem javította

3. A lejobb ár-érték arányú meEajánlást tartalmazó érvényes ajánlatot benyújtó Ajánlattevők
kiválasztása

A legjobb ár-érték arányú megajánlást tartalmazó érvényes ajánlatot a Soltút Kft.(6320 Solt,
Kecskeméti út 34.) Ajánlattevő tette.

ASoltút Kft.ajánlatának számszerűsíthető adatai:

Egyösszegű nettó Ajánlattételi ár (Ft) 155.054.650

A szerződés teljesítésében részt vevő szakember mélyépítésben
‘szerzett kivitelezési tapasztalata (db) (min 0 db, maximum 3 db kerül 3
értékelésre)

A kötelezően előírt 12 hónap időtartam felett megajánlottjótállás
Oidőtartama (hónap) ( min. 0 hónap - max. 24 hónap)

A kiválasztásának indoka:
Kiválasztás indoka: összességében a legkedvezőbb ajánlat, mert az ajánlat érvényes, az elért pontszáma:
900,00 pont, és az ajánlati ár a fedezetet a megemelését követően azt nem haladja meg.

A nettó 155.054.650,-Ft vállalási árból nettó 154.545.364 Ft + 27 % Áfa összegre fedezetet az
elnyert támogatás összege, a fennmaradó nettó 509.286 Ft + 27 % Afa összeg fedezetét az
Onkormányzat a 2019. évi felhalmozási céltartaléka terhére biztosítja.

Nyertes ajánlatot követő második legkedvezőbb ajánlat:
Ajánlatkérő nem hirdet második helyezett a rendelkezésre álló fedezetre tekintettel

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a vállalkozási szerződés aláírására.

Felelős: Wenner-Várkonyi Attila polgármester
Határidő: azonnal

Erről értesül: - Képviselő-testület
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztálya
- KKÖH Számviteli Osztálya
- KKÖH Műszaki és Pályázatkezelő Osztály
- Varga Tímea EV.
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A 2. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik István elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangú szavazattal elfogadásra
javasolja az előterjesztést.

Wenner- Várkonyi Attila elmondja, hogy neki majd lesz egy javaslata a fejlesztésnél. Jauernik István
képviselő úrnak volt egy nagyon jó lakossági fóruma, ahol felmerült egy lehetőség, meggondolná, mert
lehetne, testületi ülésről vagy bármiről, webkamerán keresztül lehetne élőben esetleg a testületi ülést
sugározni. Erről majd beszélnek, hogy milyen lehetőségek lennének erre.

Szabó Zoltán elmondja, hogy ennél egyszerűbb facebook-on keresztül.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 9 igen szavazattal — a következő határozatot hozza:

197/2019.(VI.19.) határozat
Az önkormányzat hivatalos weboldalának elkészítésére kapott árajánlat
elfogadásáról

Kunszentmárton Város Onkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az önkormányzat
hivatalos weboldalának (www.kunszcntinarton.hu) elkészítésével megbízza a Multilogisztika Kft.

(2730 Albertirsa, Arpád u. 53.). A vállalási ár fedezetét, 327.000.-Ft + AFA, azaz bruttó
415.290.-Ft-ot az Önkormányzat a 2019. évi költségvetése általános tartaléka terhére biztosítja.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására.

Felelős: Wenner-Várkonyi Attila polgármester
Határidő: azonnal

Erről értesül: - Képviselő-testület tagjai
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztály
- KKOH Szervezési, humánpolitikai és Igazgatási Osztály
- KKÖH Számviteli Osztály

A 3. napirendi pont tár2yalása:

hnrei István elmondja, hogy a szúnyogirtást sűríteni kellene amennyire csak lehet.

Wenner-Várkonyi Attila elmondja, hogy csütörtökön földi kémiai szúnyogirtást fognak végezni. Meg
ahányszor csak kell, mert az csak tőlük függ, azt meg fogják ismételgetni. Most kapták az értesítést,
hogy a légit pedig jövőhét csütörtökre tervezik. Ha kell, akkor ezzel összehangolva még egy földit is
csinálnak. Rajta vannak, figyelik a visszajelzést.

Imrei István elmondja, hogy Országos probléma egyébként.

Szabó Zoltán elmondja, hogy a csarnok környékén elképesztő a galamb probléma. Valamilyen
megoldást kellene találni. Gyérítéssel, ritkítással lehetne élni mindenféleképpen.

Katona Zsolt elmondja, hogy mostjön a gabonabetakarítás is és ott van a malom is.

-5-



Jauernik István elmondja, hogy nemcsak a csarnoknál, hanem az egész lakótelepen probléma ez. Nem
újkeletű probléma. Kb. két évvel ezelőtt tett is javaslatot, hogy foglalkozzanak ezzel a kérdéssel, de nem
kapott többséget a javaslata. Vannak erre szakosodott cégek. Akkor megnézte, szentesi cég is van, aki
megfelelő térítés ellenében összefogja a galambokat és elszállítja, megoldja.

Wenner-Várkonvi Attila elmondja, hogy beszéljenek erről és foglalkozzanak ezzel akkor.

Jauernik István elmondja, hogy elnök asszony volt akkor aki nagyon tiltakozott ellene.

Dr. Fazekas Mar’it elmondja, hogy Kiss Sándort kell megkérdezni. Ezzel kapcsolatban szakembert
hívtak, befogta a galambokat, semmit sem ért. Nagyon drága. De ő utánajárt, több variációt tud.
Kérdezzék meg tőle.
A lakosság foglalkozik vele és jelezték már többen is, hogy a Körös visszament, a halpusztulás.
Mindenki azt mondja, hogy az önkormányzat miért nem lép. O tudja. hogy a folyó nem hozzájuk
tartozik, de valaki felé, akihez a terület tartozik jelezni kellene. A Farkas-kanyarnál ott vannak a
haltetemek, senki nem viszi el őket. Jelezzék azok felé akikhez tartozik.

Dr. Szabó Péter elmondja, hogy a haltetemeknek a begyűjtése, eltávolítása az a halgazdálkodásra
jogosultnak a kötelezettsége. A Körösön halgazdálkodásra jogosult a Békés-Megyei Horgász Szövetség.

Dr. Péter Zsuzsanna elmondja, hogy hozzájuk is bejött ez a probléma. Úgy tudja, hogy múlthéten
jegyző úr megkereste a Horgász Szövetséget ezzel a kérdéssel.

.Jaiiernik István elmondja, hogy a hivatalos nevük Körösvidéki Horgász Egyesületek Szövetsége.
Nagyon tudják, mert elrendelték a Hortobágy-Berettyótól a Hármas-Körös 12 folyamkilóméter kőig a
horgászati tilalmat is, és a felső részen próbálják megfogni a haltetemeket. Dolgoznak rajta. A
honlapjukon rajta van, hogy havária helyzet van és a duzzasztó is dolgozik, hogy minél gyorsabban meg
legyenek. Az ő kötelességük, feladatuk ajogszabály szerint ez.

Dr. Szabó Péter elmondja, hogy hallotta, hogy a Katasztrófavédelem is megkapta a jelzést ezzel
kapcsolatban. Aki illetékes lehet benne mindenki tud róla. Nagyon hosszú szakaszt érint. Mikorra érnek
ide ténylegesen azt nehéz lenne megmondani.

Sárközi Gvörv elmondja a galambokra visszatérve, hogy a legnagyobb probléma, hogy ott fészkelnek.
Azt is tudja, hogy ki lett anyagolva már tavaly ennek a megoldása, csak nem halad még a történet.
Eldugítja a rendszert, a nagy esőzéssel pedig most az ürülék lent van a földön.

Weimer-Várkonvi Attila elmondja, hogy ebben lépni kell, majd intézkednek.

Több napirendi pont nincs.
Wenner-Várkonyi Attila polgármester az ülést berekeszti.

Kmf.

Wenner-Várk nyi Attila . éter suzsanna
polgármester aljegyző
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